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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2. 
__________________________________________ 

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2010. március 30-án megtartott  
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor  10 f� 
                         ülés végén  10 f� 

 1. Nagy Imre polgármester 
 2. Gazda Lajos 
 3. Jelcs Sándor  
 4. Lakatos Jen� 
 5. Molnár Zoltán  
 6. Müller Pálné 
 7. Polák Zoltánné 
 8. Praták Zoltánné 
 9.Ráduly József   
 10. Rusz László  
  
Hiányzók: 1. Hubai Krisztián 
           2. Dr. Varga Eszter 

 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna jegyz�  
 
Meghívottak: Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán József MESZ vezet�, Mézes 
István Polgár�r Egyesület Elnöke, Urbán Józsefné egységvezet�, Sipos Lászlóné 
egységvezet�.  
 
Nagy Imre polgármester  köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 12 f�s 
képvisel�-testületb�l mindenki jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri  Molnár Zoltán és Praták Zoltánné képvisel�ket. 
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen)  meghozta az alábbi határozatot: 
 

19/2010. (III.30.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
1.  Polgár�r Egyesület beszámolója  az önkormányzattól 2009. évben kapott 

támogatás felhasználásáról 
     El�adó: egyesület elnöke 
2.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 El�adó: polgármester 
3.   Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester, jegyz�  
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4.   Indítványok, bejelentések 
5.  Az általános iskola és óvoda csoportbontásának meghatározása 
 El�adó: ÁMK vezet� (intézmény egységvezet�k) 
6.   Felhívás kitüntetések adományozására 
 El�adó: polgármester 
7. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések 

Jegyz�könyv hitelesít�k Molnár Zoltán és Praták Zoltánné képvisel�k. 

Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1.  Polgár�r Egyesület beszámolója  az önkormányzattól 2009. évben kapott támogatás 
felhasználásáról 

 
Mézes István Polgár�r Egyesület Elnöke  ismerteti a beszámolót, megköszöni az 
önkormányzattól kapott támogatást.  
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a PB megtárgyalta a beszámolót, javasolja, hogy 
fogadja el a képvisel�-testület.  
 
Müller Pálné képvisel�  köszöni az SVSE nevében a polgár�rség segítségét a mérk�zések 
biztosításánál.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  kevésnek tartja az APEH-tól kapott 1 %-ot. 
 
Jelcs Sándor képvisel� javasolja a beszámoló elfogadását, fölöslegesnek tartja a tételes 
elszámolást. Érdekl�dik mennyire tartja az Egyesület Elnöke hatékonynak a tevékenységüket, 
hogyan toboroznak újabb tagokat, szondáznak-e a szolgálat közben, mert információi szerint  
italoznak is. 
A régi újtelepen sok az egyedül él� nyugdíjas, jó lenne ha gyakrabban jár�röznének arra.  
 
Mézes István Polgár�r Egyesület Elnöke  elmondja, hogy a részletes beszámoló több éves 
gyakorlat. Szondájuk van, de még nem használták.  A jár�rszolgálat heti 2-3 alkalommal 
bejárja a települést.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

20/2010. (III.30.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Polgár�r Egyesület 
2009. évben kapott támogatásának felhasználásáról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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2.  Beszámoló a lejárt határidej� határozatokról.  
 
Nagy Imre polgármester  ismerteti az írásban elkészített beszámolót. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

21/2010. (III.30.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatokról szóló beszámolót.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
3.   Tájékoztató a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a tájékoztatót. 
 
Lakatos Jen� képvisel� kéri a lakosságot tegyenek minél több javaslatot a kitüntetések 
adományozásához.  
Felháborítja az ÉRV által megküldött számla, melyben nem került elszámolásra a lakossági 
támogatás. A locsolási kedvezmény április 15-ig kérhet�.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy: 
- az általános iskola túlóra keretének elszámolásáról szóló jelentés nem talál kifogást a 

felhasználásban, erre nem is számított.  
- Részletes jelentés kér a villamosenergia számláiról, valamint az állami támogatás 

visszafizetésér�l is.  
- Az építményadó 10 %-os csökkentését javasolja.  
- Meg kell nyitni a temet�knél a vízcsapot a közelg� ünnep miatt.  
- Az Erkel F. út 1-t�l 7-ig vízkárt szenvedett az épület. 2010. március 10-én jelezték a 

lépcs�házból, hogy cs�törés van, azonban a Polgármesteri Hivatalban azt a választ kapták, 
hogy az ÉRV felé kell jelezni a problémát, felháborítónak tartja ezt a hozzáállást.  

- A tsz. tanya melletti úton nem lehet közlekedni, mert a traktorral tönkretették. Kéri a 
közmunkások a tulajdonosokkal közösen javítsák ki az utat.  

 
Praták Zoltánné képvisel� szerint felmerül az a kérdés, hogy azok a képvisel�k, 
köztisztvisel�k akik 20 éve szolgálják a települést, milyen kitüntetést kapnak. 
Szerinte elfogult a PB elnöke az iskolai túlórák felülvizsgálatában. Úgy gondolja, hogy sok 
volt az az összeg amit a túlórára fordítottak.  
Javasolja: 

- a szociális rendelet átdolgozását úgy, hogy az esetenként adható segély 5.000.-Ft 
helyett 10.000.-Ft legyen, a gyermekek támogatása pedig 1.000.-Ft helyett esetenként 
maximum 10.000.-Ft legyen.  

- az építményadó módosítását úgy, hogy a nem használt épületek után ne fizessenek a 
vállalkozók. A kisvállalkozásoknak is adjon kedvezményt az önkormányzat.  

 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a kitüntetések 
adományozásáról szóló rendeletet és nem javasolják a módosítását.  



 4 

A szociális rendelet módosítást úgy javasolják, hogy a költségvetési keret változtatása nélkül 
emeljék az esetenként adható támogatás mértékét 1.000.-Ft-ról 10.000.-Ft-ra. 
Szerinte amíg a kb. 120 millió Ft adóhiány nem folyik be az önkormányzat számlájára, addig 
nem élhet az adócsökkentés lehet�ségével.  
A képvisel�-testülett�l felhatalmazást kapott arra, hogy az általános iskola alapító okiratának 
megfelel�en vizsgálja felül a túlóra keretet. A meghatározott feladatokhoz jogszabályban 
el�írt óraszám is tartozik, ehhez használták fel a túlóra keretet. Az iskola által igényelt 
keretb�l a költségvetés elfogadásakor le is vett az önkormányzat, ezen felül plusz feladatot is 
adott az iskolának, így alakult az, hogy túllépte az intézmény a költségvetésben biztosított 
összeget.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
5/2010. (IV.1) 

R E N D E L E T E 
A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 8/2009. (IV.1.) és a 11/2008. (IX.17.) 

rendelettel módosított 9/2008. (IV.30.) rendelet módosítása  
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
Jelcs Sándor képvisel� szerint az ÉRV két havi vízfogyasztást számlázott a lakosságnak, 
melynek megfizetése sok embernek nehézséget jelentett. Javasolja, hogy a jegyz� írjon levelet 
az ÉRV-nek.  
Cs�törés volt az Erkel F. úton, a javítás során a földet a járdára tették, ez még mindig ott van.  
Javasolja, hogy a nem használt épületeknek csökkentse az önkormányzat az építményadót, 
szerinte ez kés�bb megtérül. Ezt a bevételkiesést kompenzálni lehet a büntetésekb�l befolyó 
összegekb�l, pályázatokon aktív részvétellel, a zugkocsmák megszüntetésével.  
 
Gazda Lajos képvisel�  szerint azoknak az adósoknak, akiknek kintlév�sége van nem 
javasolja az adó csökkentését, azoknak kell kedvezményt adni, akik tisztességesen fizetik.  
 
Molnár Zoltán képvisel�  ismerteti  a Településfejlesztési bizottság javaslatát, mely szerint a 
képvisel�k 20 évi munka után kapjanak kitüntetést.  
Javasolja, hogy a képvisel�-testület a következ� ülésen tárgyaljon az építményadó 
csökkentésér�l.  
 
Török Barna jegyz� elmondja, hogy a túlóra felhasználásáról készült beszámoló az 
órarendek és a tantágyfelosztás alapján került összeállításra.  
Az ÉMÁSZ számlák kiegyenlítése miatt nem érte kár az önkormányzatot, hiszen nem 
pótlékokkal fizették az elmaradott összeget.  
A MÁK 2009. decemberében felülvizsgálta az etnikai oktatást, melynek következtében kellett 
visszafizetni a magasabb létszámra igényelt összeget. Az iskola vezetése mindent megtesz 
annak érdekében, hogy ez  kés�bbiekben ne forduljon el�. 
Az ÉRV-t�l azt a tájékoztatást kapta, hogy minden negyedév végén visszafizetik a szennyvíz 
díj kedvezményt.  
A szociális rendelet módosítását elfogadhatónak tartja, ha az átmeneti segély fizetése nem lépi 
túl a költségvetésben meghatározott keretet. 
Az építményadó meghatározásakor minden vállalkozó felé azonos feltételeket kell 
tartalmaznia.  
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Ráduly József képvisel� szerint a költségvetésben volt egy elfogadott keret a túlórára. Az 
iskola vezetése nem vette figyelembe  azt hogy ez elfogyott, a kés�bbiekben is ki lett fizetve a 
túlóra. Így már kész tények elé állították a testületet. Év közben is lehetett volna erre figyelni 
és módosítani a költségvetést.  
A MÁK felé történ� visszafizetésért a felel�sséget is vállalja az aki hibát követett el.  
 
Lakatos Jen� képvisel�  nem érti miért használja az ÉRV a lakosság pénzét, és miért csak a 
negyedév elteltével fizeti vissza a kedvezményeket. 
 
Nagy Imre polgármester: 
-  szerint ha elfogultságot éreznek a Polák Zoltánné által készített jelentésben, ezt korábban 

kellett volna bejelenteni, még miel�tt felkérték a feladat elvégzésére.  
-  javasolja, hogy döntsön a képvisel�-testület arról, hogy  felel�sségre von-e valakit  MÁK 

felé történ� visszafizetés miatt. 
-  a szavazást követ�en megállapítja, hogy döntés nem született, mert a feltett kérdésre 3 

igen, 4 tartózkodás és 3 nem szavazatot számolt meg.  
 

Török Barna jegyz� aggályosnak tartja a Szociális bizottság javaslatát a szociális támogatás 
változtatására, hiszen családok között nem lehet különbséget tenni , ugyanis egy családban 
lehet egy gyermek, de lehet 10 gyermek is.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
6/2010. (IV.1.)  

R E N D E L E T E 
A rendszeres és rendkívüli gyermekvédelmi támogatásról szóló 

16/2005. (VI.22.) rendelet módosítása 
 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
4. Indítványok, bejelentések 
 
Nagy Imre polgármester  tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy az önkormányzat 
számlájának egyenlege 72.745 millió Ft, melyb�l 40 millió Ft került lekötésre. A folyószámla 
hitel szerz�dés megkötésének el�készületei folyamatban vannak.  
Javasolja, hogy az SZMSZ 11§-ába kerüljön bele az, hogy tanácskozási joggal hívják meg a 
testületi ülésekre a mindenkori �rsparancsnokot.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
7/2010. (IV.1.) 

R E N D E L E T E 
A Szervezeti és m�ködési szabályzatról szóló  többször módosított 4/2003. (II.26.) 

rendelet módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
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Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy: 
- a néhai Kerekes Sándor lakását ajánlották  fel az önkormányzatnak megvásárlásra.  
- Ismét lesz angol nyelvi tábor az önkormányzat szervezésében július 19-23 között. 
- Sikeres volt a borverseny, közel 150 bor vett részt a megmérettetésen.  
- A közmunkaprogram keretén belül folyamatban van a parkok, átereszek, utak takarítása, ha az 

id�járás engedi az övárkok rendbetételét is megkezdik. A virágosításhoz is megrendelték a 
növényeket. 

- Az iskolában az orvosi szobát fel kell szerelni az ÁNTSZ által el�írt eszközökkel, ezek 
beszerzése folyamatban van.  

- Rágcsálók irtására kerül sor a lakótelepen, a legújabb telepen, valamint a szennyvíztisztító 
területén. A feladatot 480 e FT+ÁFA-ért végzik a MESZ dologi kiadásának terhére.  

 
Török Barna jegyz�  ismerteti a szavazatszámláló bizottság tagjait, elmondja, hogy a HVI tagjai 
az �szi választásokon vesznek részt. 
 
Rusz László képvisel�  elmondja, hogy: 
- jól sikerült a rejdovai sítábor, a gyerekek jól érezték magukat.  
- Megyei technikai versenyt szerveztek az iskolában, melyen 8 csoport vett részt.  
- Az ÉMK Kft. környezetvédelmi vetélked� megszervezésére kérte fel az iskolát, melyhez kéri 

a Településfejlesztési bizottság segítségét is.  
- Több pályázatot is benyújtott az iskola, melyeket ismertet.  

 
Jelcs Sándor képvisel� szerint az adóbevétel kiesésének kompenzálására lehetne fordítani pl: a 
borversenyen és pálinkaversenyen beadott italokat, hiszen ezeket önkormányzati rendezvényen fel 
lehetne használni.  
A közeljöv�ben el kell végezni a sportpálya környékének takarítását, meg kell szüntetni a 
hangoskodást, randalírozást az aszfaltos pályán. 
A Dankó út kivezet� szakaszának el�készületeit kézi er�vel is el lehetne kezdeni. 
Nem érti miért nem lehet elfogyasztani az uzsonnát az iskolában a gyerekeknek, ha kiviszik az 
épületb�l szétdobálják a településen. 
Meg kell büntetni azokat a tulajdonosokat, akik nem oltatták be a kutyájukat.  
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint szükség lesz a helyi állattartási rendelet módosítására, hiszen 
chippel kell ellátni a kutyákat.  
 
Molnár Zoltán képvisel� javasolja tegyen közszemlére az önkormányzat egy olyan listát, hogy 
kik azok a tulajdonosok akik beoltatták a kutyákat.  
A pálinka- és borversenyre behozott italokat leltározták, rendezvényekre korábban is 
felhasználásra kerültek.  
 

Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy: 
- hogyan történik a konténerek elszállítása. Vád érkezett arra vonatkozóan, hogy nincsenek 

teljesen megrakva az elszállított edényke. Javasolja kerüljenek lefotózásra elszállítás el�tt a 
konténerek, ez lehetne alapja  számlák kifizetésének is.  

- Ha probléma merül fel a helyi rendelet betartásával kapcsolatban, annak bejelentését hogyan 
kell megtenni, hogy a bejelentés alapján  intézkedésre is kerüljön sor. 

- Miért nincs még el�terjesztés autóvásárlás miatt, hiszen az ebédet szállító autó elromlott.  
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy csak megrakott konténerek kerülnek elszállításra, 
mely ellen�rzésre is kerül. Nem szokott a szolgáltató cég többet számlázni. 
Az autóvásárlására  kért árajánlatokat.  
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Rusz László képvisel� szerint nem biztos, hogy sikerült kiválasztani a legjobb helyet a 
konténereknek. Tapasztalta, hogy más településekr�l is szállítanak ide hulladékot.  
Van olyan tanulócsoport az iskolában, akik nem napközisek, ebéd után mennek haza, de 
uzsonna nekik is jár, melyet a hazaindulás el�tt oda kell adni nekik. 
Javasolja, ismét kérje fel az önkormányzat a Városgazda Kft. a kóbor ebek begy�jtése miatt. 
A rágcsálóirtást  megszervezését is nagyon fontosnak tartja.  
 
Lakatos Jen� képvisel�  a lakosság kérését tolmácsolja, mely szerint szeretnék, ha a 
Miskolcról 14.05 órakor  Sajóbábonyba közleked� autóbuszt lecserélné a VOLÁN csuklós 
járatra.  
Köszönetet mond a borverseny szervez�inek.  
Sok cs�törés van a településen, ki fizeti meg az ekkor elfolyt nagy mennyiség� vizet ? 
Javasolja, hogy a hulladék elszállítás ellen�rzését tegye meg az intézmény vezet�je. Szerinte 
felügyelje egy közmunkás azt is, hogy ki és mit szállít a konténerekbe.  
 
Gazda Lajos képvisel� szintén  jó ötletnek tartja  konténerek lefotózását elszállítás el�tt, 
valamint azt, hogy egy közmunkás tartsa rendben a területet és felügyelje a hulladéklerakást.  
Elmondja, hogy a Dózsa Gy. út végén kialakulóban van egy illegális szemétlerakó. 
Indítványozza, hozzon határozatot a képvisel�-testület arról, hogy szereljen fel a MESZ 
sorompót, amely csak munkaid�ben lenne nyitva és fotózzák le a konténer elszállítását.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  szerint is legyen egy meghatározott nyitva tartása a 
„hulladékudvarnak”. A képvisel�-testület határozatát azonban el� kell készíteni. 
 
Urbán József  MESZ vezet� elmondja, hogy három hete takarította a MESZ a Vargaszöget 
és már újra szemetes.  
Szerinte ha csak munkaid�ben lenne nyitva a hulladéklerakó, akkor akik munkahellyel 
rendelkeznek nem tudnák igénybe venni.  
 
Török Barna jegyz�  elmondja, hogy június 1-t�l kell chip a kutyáknak, de csak a 
törzskönyvezetteknek és a veszélyes ebeknek.  
Január 1-t�l lépett hatályba az önkormányzat rendelete az állattartásról. Ennek alapján 
megkerestük azokat a társasházi ebtartókat, akikr�l tudomásunk van, hogy az el�írtaknak 
megfelel�en csatolja a társasház lakóinak hozzájárulását arról, hogy tarthat kutyát a 
lakásában. Egy hozzájárulás már megérkezett.  
A jogszabályi módosításoknak megfelel�en az ebekr�l nem vezethet nyilvántartást az 
önkormányzat.  
Ha valaki bejelentést szeretne tenni teheti írásban vagy jegyz�könyvben meghallgatja a 
Polgármesteri Hivatal ügyintéz�je, mely alapján az érintettet felet is értesíteni kell, hogy 
eljárást kezdeményeztek vele szemben.  
 
A képvisel�-testület 8 igen, 1 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

22/2010. (III.30.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy közmunka 
programban foglalkoztatott felügyel� által kezelt sorompóval zárja le a MESZ a 
„hulladékszigetet”, mely munkanapokon 10,00 – 18,00 óra között tartson nyitva.  
Felel�s: polgármester 
   MESZ vezet� 
Határid�: azonnal és folyamatos  
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Török Barna jegyz�  ismerteti Ráduly József levelét. Elmondja, hogy az ipar�zési adóban  
93 millió Ft, építményadóban 75 millió Ft, gépjárm�adóban 4 millió Ft a kintlév�ség, míg 
ezek pótléka kb. 15 millió Ft. 
 
Ráduly József  képvisel�  elmondja, hogy az önkormányzat költségvetésének elfogadásakor 
nem is tudják, hogy mennyi pénzb�l lehetne gazdálkodni, hiszen a költségvetés nem 
tartalmazza teljes egészében az adóbevételt. Az adott évre vonatkozó el�írás szerepel a 
költségvetésben, de az el�z� évben meg nem fizetett adót már nem tartalmazza.  
Úgy véli, hogy a kis emberek tartozását végrehajtás alá vonták, de a nagy tartozásokkal 
szemben nem folyt eljárás.  
 
Praták Zoltánné képvisel�  is úgy véli, hogy csak az adott évi adó-el�irányzatot tartalmazza 
a költségvetés, a kintlév�ségeket nem. A 2009. év költségvetése is teljesült úgy, hogy 90 
millió Ft adót nem fizettek meg. Nehezményezi, hogy a kis embereket érint� dolgokat nem 
hozta a jegyz� testület elé, hanem a végrehajtással rászabadította a lakosságot a képvisel�kre.  
 
Török Barna jegyz�: 
(Ráduly József képvisel� írásban feltett kérdéseire adott válasz a jegyz�könyv mellékletét 
képezi.) 
 
Praták Zoltánné képvisel� szerint ha bizonyíthatóan nem használja egy vállalkozás az 
épületet, zárja le az önkormányzat és ne fizessenek érte építményadót.  
 
Molnár Zoltán képvisel� úgy véli, hogy érvényesüljön az egységes közteherviselés, így 
mindenki felé 10 %-os adócsökkentést javasol.  
 
Nagy Imre polgármester  nem ért egyet az adó elengedésével, hiszen sokan nem fizetik az 
ipar�zési adót sem és most még engedjék el az építményadó megfizetését is.  
Szavazásra tette fel az építményadó 10 %-os csökkentését minden vállalkozás esetében, 
azonban a képvisel�-testület szavazásra eredménytelen volt, mert a válasz 5 igen és 5 nem. 
 
Praták Zoltánné képvisel� javasolja, hogy a kisvállalkozók kapjanak éves szinten 2,5 millió 
Ft árbevételig adómentességet. Ezzel a javaslattal készüljön el a rendeletmódosítás a 
következ� ülésre. 
 
A képvisel�-testület 9 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

23/2010. (III.30.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a 2010. április 
27-i  ülésre készüljön rendelet tervezet az adókedvezmények nyújtásáról. A javaslat 
szerint éves szinten 2,5 millió Ft árbevételig a vállalkozó adómentes legyen.  
Felel�s: polgármester 
   jegyz� 
Határid�: azonnal 
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5.  Az általános iskola és óvoda csoportbontásának meghatározása 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az általános iskola és óvoda által elkészített 
csoportbontást. Javasolja a döntés el�tt mindenki gondolja át alaposan, mert 
bérkövetkezményei is vannak. 
 
Rusz László képvisel� elmondja, hogy szükség lenne napközis foglalkozásra az iskolában. 
Az óvodában felmérték az igényeket a nyári szünet esetére, 3 gyermek elhelyezése jelentene 
gondot a zárva tartás ideje alatt.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a fejleszt� osztályba járók szülei kérték is, hogy 
biztosítsa az iskola a gyermekek délutáni elfoglaltságát.  
Az óvoda nyári bezárásával kapcsolatban az is felvet�dött, hogy felváltva legyen nyitva a két 
óvoda. Ez azonban a nyári karbantartástól is függ. 
 
Polák Zoltánné képvisel� szerint nincs pénzügyi akadálya a tanulócsoportok m�ködésének. 
A napközis csoport létrehozása pedig pedagógiailag indokolt.  
 
Sipos Lászlóné egységvezet� elmondja, hogy felmérték a nyári szünet hány gyereket érint 
kedvez�tlenül. A visszaküldött kérd�ívek alapján 4 gyerek elhelyezése okozna gondot a 
zárvatartás ideje alatt.  
 
Praták Zoltánné képvisel� ismerteti a Szociális bizottság véleményét, akik egyetértettek a 
napközis csoport létrehozásával. Nem tudják a tanulószoba m�ködtetésére van e szükség, ha 
négy osztályból kb. 10-15 gyermek venné igénybe.  
Az a véleménye, hogy nem indokolt a két óvoda m�ködtetése, egyszer�bb lenne az ebéd 
átszállítása is. Ha azonban két óvoda m�ködik a településen, akkor felváltva legyenek 
bezárva.  
 
Molnár Zoltán képvisel�  elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság javasolja az óvodában a 3 
csoport m�ködését, a nyári zárvatartásról nem hoztak döntést. 
 
Gazda Lajos képvisel� a Településfejlesztési bizottság véleményét ismerteti, mely szerint 
egyetértenek a tanulószoba létrehozásával, az óvoda 4 hétre történ� bezárást azonban nem 
tartják elfogadhatónak.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

24/2010. (III.30.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta az általános iskola és 
az óvoda csoportbontását a 2010/2011. tanévre. 
Felel�s: polgármester 
   ÁMK vezet� 
Határid�: azonnal 
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6.   Felhívás kitüntetések adományozására 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a kitüntet� címeket, kéri a lakosságot is, hogy tegyenek rá 
javaslatot. A javaslatnak tartalmaznia kell a javasolt személy adatait, az ajánlás indokolását.  
A képvisel�k 10 éves munkájáért aranygy�r�t kaptak, azonban van olyan képvisel� aki 20 éve 
végzi ezt a munkát. Milyen jutalomban részesüljön az ? 
 
Polák Zoltánné képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság tárgyalta, a rendelet 
módosítással nem ért egyet, de nem gátolja a 20 éves munka köszöntését. Javasolják ezt 
megtenni a ciklus utolsó üléséig. 
 
Lakatos Jen� képvisel�  érdekl�dik, hogy az ifjúsági érdeméremmel járó pénzjutalmat nem 
lehet-e megemelni 50.000.-Ft-ra.  
 
Török Barna jegyz� javasolja, hogy a 20 éves jubilálók a városnapi ünnepségen kapjanak 
díjat.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (10 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testületének 
7/2010. (IV.1.) 

R E N D E L E T E 
A kitüntetések alapításáról és adományozásának rendjér�l szóló 14/1004. (X.27.) 

rendelettel módosított 12/2000. (III.29.) rendelet módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
 
Nagy Imre polgármester az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját.  
 
      Kmft. 
 
 
 Török Barna sk.               Nagy Imre sk. 
      jegyz�                 polgármester 
 
 
 
        Molnár Zoltán sk.            Praták Zoltánné sk. 
           jkv.hitelesít�                 jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 


